
Geachte mevrouw Ramerman, college van Burgemeester en Wethouders, geachte gemeenteraad en 

geachte heer L, 

 

Enige tijd geleden ontvingen wij van u een brief met een reactie op de bezwaren van bewoners langs 

de snelfietsroute. Door de vakantieperiode ontvangt u van ons een verlate reactie 

 

Graag willen wij op deze brief reageren en onze bezwaren nogmaals beargumenteren.   

 

Naast de brief vindt u in de bijlage een essay uit NRC van zaterdag 26 augustus 2023 ter 

onderbouwing van onze bezwaren. 

 

Met vriendelijke groet, D en B  

namens de bewoners die ook eerder bezwaar hebben gemaakt op de pilot dynamische verlichting. 

  



         Dalfsen, 23 augustus 2023 

Geachte mevrouw Ramerman, 

Wij hebben kennis genomen van de brief d.d. 1 augustus 2023 betreffende dynamische verlichting 

snelfietsroute met bijlagen. 

Dank daarvoor.  Zowel de brief als de bijlagen hebben wij met verbazing gelezen. 

Positief vinden wij als bewoners van de Vossersteeg, Ankummer Es en de Broekhuizen dat wij 

vooralsnog verschoond blijven van de dynamische verlichting. Dit omdat een deel van de bewoners 

de voorkeur geeft aan donkerte zoals u dat ook omschrijft. Donkerte in het buitengebied is en blijft in 

onze ogen immers een schaars goed en dat laatste onderschrijft ook onze gemeente en andere 

overheden in diverse beleidsplannen. Dan is het des te schrijnender dat u toch, weliswaar op een 

kleinere schaal de pilot gaat starten. De pilot beperkt zich tot nu toe tot een deel van de route. Pilot is 

in onze ogen een proef. U meldt echter in het verslag van de bespreking dat de lantaarnpalen, als ze 

eer eenmaal staan niet meer zullen verdwijnen. Het is dus definitief. Van een proef lijkt geen sprake. 

Het opknippen van de route geeft ons een wat onaangenaam gevoel. Het lijkt erop of we worden 

uitgespeeld. U geeft aan dat als de pilot is uitgevoerd dat er enquêtes worden gehouden over het 

resultaat. Gezien de gang van zaken tot op heden hebben wij hier weinig vertrouwen in. Een enquête 

kan immers heel suggestief worden opgesteld. 

Over de sociale veiligheid zou u ons een inzicht geven hoeveel inwoners dat bij u hebben aangekaart. 

Dit zou immers één van de hoofdredenen zijn om dit project te realiseren. U geeft hier geen inzicht in.  

De bijlage met de Facebook berichten na aanleiding van het krantenbericht, zien wij als populaire 

opinie en niet als een officiële bron.  

Wij vrezen dat na de uitslag van de toekomstige enquête u alsnog dynamische verlichting over het 

geheel tracé gaat realiseren . 

Kortom, wij zijn als bewoners van de Vossersteeg, Ankummer Es, Broekhuizen en directe omgeving 

zeer ongerust over de toekomstige ontwikkelingen van deze pilot. We blijven bij ons standpunt dat 

sociale veiligheid onvoldoende beargumenteerd is en dat donkerte beschermd moet worden. 

Wij geven in overweging deze pilot te stoppen en de financiën die hiermee worden uitgespaard te  

besteden aan een veilige oversteek (bijvoorbeeld tunnel) van de rondweg in ons dorp Dalfsen. Dit is 

tenslotte een onderdeel van de zogenaamde snelle fietsverbinding. 

Verder verwijzen u nogmaals naar de vragen die wij hebben gesteld in ons schrijven d.d. 29 november 

2022 en de bespreking op 26 januari 2023. 

Deze brief hebben wij als kopie verzonden aan het college van Burgemeester en Wethouders van de 

gemeente Dalfsen, de Gemeenteraad van de gemeente Dalfsen, het bestuur van plaatselijk belang 

Ankum. 

Met vriendelijke groet en in afwachting van uw reactie, 

D en B, namens een deel van de bewoners aan de zogenaamde snelle fietsverbinding, alle namen zijn 

bij u bekend. 
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